
Z Á P I S
z 9. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 4.11.2019

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Přítomni: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr. Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal Boudný, starosta
Bc. L ibor El iáš, č len ZM
Veronika Hrušecká, č lenka ZM
Ing. Hynek Charvat,  č len ZM
Ing. Ivan Charvát, č len ZM
Ing. arch. Dušan Jakoubek, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr. Přemysl Jeřábek, č len ZM
Mgr. Petr Jeřábek, č len ZM
Mgr. Petr Kost ík, č len ZM
Mgr. Renáta Macharová, č lenka ZM
Mgr. Vladimír  Soukop, č len ZM

Omluveni: Dagmar Živníčková, č lenka ZM

Nepří tomni: <dle prezenční l i st iny>

Hosté: Mgr. Bohuslav Fiala , tajemník MěÚ
Ing. Petr  Lokaj,  vedoucí odboru správy majetku, invest ic a rozvoje
Ing. Jana Mackr lová, vedoucí  f inančního odboru
Mgr. Mart ina Polášková, právník

Předsedaj íc í: Bc. Michal Boudný, starosta

Ověřovate lé: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr. Přemysl Jeřábek, č len ZM

Návrhová komise:      Mgr. Renáta Macharová, Mgr. Petr Kostík, Ing. Ivan Charvát.

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 9. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:00 hodin, který přivítal všechny přítomné a
řídil celý průběh 9. zasedání zastupitelstva města. Dále konstatoval, že je přítomno 13 zastupitelů a
zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné. Poté navrhl určit ověřovateli zápisu paní Vendulu
Andrlovou a pana Mgr. Přemysla Jeřábka (schváleno 11 hlasů pro, zdrželi se 2 -  paní Vendula
Andrlová a pan Mgr. Přemysl Jeřábek) a členy návrhové komise paní Mgr. Renátu Macharovou,
pana Mgr. Petra Kostíka a pana Ing. Ivana Charváta (schváleno 13 hlasů pro). Starosta města
představil přítomným zastupitelům novou právničku města paní Mgr. Martinu Poláškovou. Následně
zastupitelé hlasovali o předloženém programu.



Starosta města upozornil, že z jednání zastupitelstva bude pro potřeby zápisu pořizován zvukový
záznam,  a  v  případě záznamu pořizovaného přítomnými  fyzickými  osobami  nesou pořizovatelé
odpovědnost za to, aby dalším zpracováním, popř. šířením nedošlo k zásahu do osobních nebo
osobnostních práv třetích osob.

Po dobu projednání předložených materiálů bylo přítomno 13 zastupitelů města. Pan Mgr. Vladimír
Soukop se dostavil v 17:28 hodin. (viz bod diskuse).

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 143/9/ZM/2019 Soubor rozpočtových opatření
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

RO ORJ Odd. § Pol. ORG ÚZ Text Příjmy (Kč) Výdaje (Kč)

 61

61 1361 VV - Správní poplatky 9 700

61 1361 1922 VV - Správní poplatky - cestovní doklady 42 600

61 1361 1923 VV-  Občanské průkazy 33 700

22 3769 2212 ŽP - Pokuty 8 900

22 3722 2111 37221 ŽP - Třídění odpadu 36 200

22 1334 ŽP - Odvody za odnětí půdy ze zem. půd.fondu 41 300

36 1112 FO - DPFO placená poplatníky 34 500

36 1341 FO - Polatek ze psů 1 100

36 1385 FO - Daň z technických her 247 300

62 6171 2212 ŽÚ - Pokuty 4 000

63 1353 DSH - Příjmy za řidičáky 58 400

63 1361 DSH - Správní poplatky 504 400

60 63 2219 2111 DSH - Příjmy parkovací karty 2 000

60 63 2223 2212 DSH - Sankční platby - pokuty 5 500

60 63 2223 2212 3156 DSH - Správní řízení radar 586 500

60 63 2299 2212 DSH - Sankční platby - pokuty 86 500

60 63 2299 2212 31526 DSH - Sankční platby - radar 1 285 000

60 63 2299 2212 3157 DSH - Policie ČR - radar 70 200

40 41 1343 IR - Poplatek za užívání veř. prostr. 20 300

40 41 6171 2119 IR - Věcná břemena 2 100

40 41 1361 IR - Správní poplatky 200

80 81 4121 MěÚ - Veřejnoprávní smlouvy 2 000

10 10 4121 16 KT - SDH veřejnoprávní smlouvy 41 200

71 71 6409 5901 OVV - Navýšení pol. - nespecifikované rezervy 3 123 600

 62
40 41 3113 5171 14054 IR - Snížení pol.- oprava venkov. hřiště ZŠ Tyršova -212 000

71 71 6409 5171 OVV - Navýšení pol. nespecifikované rezervy 212 000

 63
30 33 3113 6351 14056 FO - ZŠ Tyršova ÚIP - přístupové čipy, interakt. tabule 180 000

71 71 6409 5171 OVV - Snížení pol. nespecifikované rezervy -180 000

 64
30 33 3113 5331 14057 FO - ZŠ Tyršova ÚNP - klimatizace 32 000

71 71 6409 5171 OVV - Snížení pol. nespecifikované rezervy -32 000

 65
80 81 6171 5169 14008 MěÚ  - Efektivní veřejná správa (58) - předfinancování 2 500 000

71 71 6409 5171 OVV - Snížení pol. nespecifikované rezervy -2 500 000

 66
80 81 6171 5169 14007 MěÚ  - Rozvoj nástrojů... (80)- předfinancování  130 000

71 71 6409 5171 OVV - Snížení pol. nespecifikované rezervy -130 000 

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí



rozpočtová opatření č. 54-60 schválená a provedená radou města Slavkov u Brna v
souladu s usnesením zastupitelstva města č. 37/2/ZM/2018.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupil: Ing. Ivan Charvát.

Ing. Ivan Charvát informoval o souhlasném stanovisku finančního výboru.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 144/9/ZM/2019 Změna č. 1 územního plánu
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
vyřazení změny Z1/11 ze Změny č. 1 územního plánu Slavkov u Brna.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Arch. Oksana Matyášová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 145/9/ZM/2019 Zrušení Pravidel pro prodej obecních bytů v domech na Sídlišti Nádražní
č.p.1153 až č.p.1158
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
zrušení Pravidel pro prodej obecních bytů v domech na Sídlišti Nádražní č.p.1153
až  č.p.1158,  která  byla  schválena  na   X.  řádném  zasedání  dne  23.3.2009
usnesením k bodu 4.7.

Zprávu uvedl Bc. Libor Eliáš a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Mgr. Přemysl Jeřábek.

Bc. Libor Eliáš  informoval,  že tyto Pravidla již  nejsou aktuální.  Při  prodeji  se v současné době
postupuje na základě vypracovaného znaleckého posudku.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - kolik bytů zůstává na prodej?

Bc. Libor Eliáš - dva byty, jeden na Sídlišti Nádržní 1154, je to ostatně další bod dnešního jednání.
Na druhý je v současné době vyhlášeno výběrové řízení.

Mgr. Přemysl Jeřábek - budou se příjimat nová pravidla?

Bc. Libor Eliáš odpověděl, že nikoliv.



Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Libor Eliáš
Zpracovatel: Bc. Jitka Charvátová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 146/9/ZM/2019 Žádost SVJ Nádražní 1155,1156
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města nesouhlasí
s uzavřením dohody o narovnání, na základě které by se město Slavkov u Brna
zavázalo uhradit Společenství vlastníků jednotek Nádražní 1155, 1156, Slavkov u
Brna,  částku 1.397.894,-  Kč z titulu slevy z kupní  ceny,  z důvodu,  že takovým
postupem by došlo k porušení  zásad pro hospodaření  s obecním majetkem, tj.
účelné a hospodárné nakládání s majetkem obce a rovný a nediskriminační přístup
ke všem subjektům.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Bc. Michal Boudný, Ing. Petr Lokaj

Ing. Petr Lokaj zdůraznil, že město nemá zákonnou oporu aby převedlo finanční prostředky SVJ
Nádražní 1155, 1156.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdržel se: Mgr. Přemysl Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 147/9/ZM/2019 Prodej bytu č. 6, Sídliště Nádražní 1154, Slavkov u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
prodej bytu č. 6, Sídliště Nádražní 1154, 684 01 Slavkov u Brna, manželům Milanu
Hrabovskému a Leoně Hrabovské, oba bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ za
kupní cenu 2.050.000 Kč / slovy dvamilionypadesáttisíckorunčeských/.

Zprávu uvedl Bc. Libor Eliáš a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Bc. Michal Boudný.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - ten byt je prázdný?

Bc. Michal Boudný - ano.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Libor Eliáš
Zpracovatel: Bc. Jitka Charvátová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



7. 148/9/ZM/2019 Úplatný převod části pozemku ulice Jiráskova - pan Žemla
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
úplatný převod části pozemku parc. č. 1488/2 zahrada v k.ú. Slavkov u Brna o

výměře 46m2  z  vlastnictví  pana Davida Žemly,  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░

░░░░ ░░ za kupní cenu 300,-Kč/m2. Náklady související s převodem nemovitostí
(geometrický plán a správní poplatek za návrh na vklad) uhradí město. Daňové
povinnnosti budou splněny dle platné legislativy.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Pavla Soukopová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 149/9/ZM/2019 Žádost o prodej pozemku parc. č. 2498/1 v k.ú. Slavkov u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

úplatný převod části pozemku parc. č. 2498/1 ostatní plocha o výměře 12m2 v k.ú.
Slavkov u Brna z vlastnictví města do vlastnictví společnosti E.ON Distribuce, a.s.,
IČ:  28085400,  se  sídlem F.A.Gerstnera  2151/6,  370  01  České  Budějovice,  dle

přiloženého  výkresu,  za  kupní  cenu  ve  výši  1.530,-Kč/m2  bez  DPH.  Náklady
související s převodem nemovitosti (správní poplatek, geometrický plán i znalecký
posudek) uhradí kupující. Daňové povinnosti budou splněny dle platné legislativy.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Pavla Soukopová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 150/9/ZM/2019 Žádost pana Aloise Hlásenského
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města projednalo
 předloženou žádost pana Aloise Hlásenského. 

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Veronika Lstibůrková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 151/9/ZM/2019 Odměny členům zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města poskytuje
podle  §  76  z.č.  128/2000  Sb.,  o  obcích  (obecní  zřízení),  v  platném  znění,
mimořádnou odměnu za splnění  mimořádných a zvlášť závažných úkolů města
následujícím členům zastupitelstva města:

Bc.  Michal  Boudný,  Ing.  Marie  Jedličková  -  především  za  zajištění
významných investičních akcí (zejména obnova valů a zámecké zdi, obnova
komunikací  ve  městě,  příprava  rekonstrukce  průtahu),  práce  na  přípravě
rozvojových  strategických  dokumentů  z  projektů  V  58  a  V  80,  projektu
finančního řízení města a jeho příspěvkových organizací,  realizaci projektu
MAP  II  školství,  příprava  rozšíření  kapacit  MŠ,  spolupráci  s  městským
architektem,
Vendula Andrlová,  Mgr.  Jana Bangová,  Bc.  Libor Eliáš,  Veronika Hrušecká,
Ing. Hynek Charvat, Ing. Ivan Charvát, Ing. arch. Dušan Jakoubek, Mgr. Petr
Jeřábek, Mgr. Přemysl Jeřábek, Mgr. Petr Kostík, Mgr. Renáta Macharová, 
Mgr.  Vladimír  Soukop,  Dagmar  Živníčková  -  za  účast  na  projednávání  a
schvalování  nejdůležitějších  rozhodnutí  zastupitelstva  města  -  zejména
změna územního plánu města, vytvoření podmínek pro výstavbu obchodního
centra  a  další  investiční  výstavbu  ve  městě,  rozhodování  o  majetkových
záležitostech vyhrazených zastupitelstvu města,

každému ve výši nejvyšší měsíční odměny, která mu náleží v kalendářním roce
2019.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdrželi se: Ing. Ivan Charvát, Ing. arch. Dušan Jakoubek, paní Veronika Hrušecká, Mgr. Přemysl
Jeřábek, Mgr. Petr Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Bohuslav Fiala
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 8 Proti: 0 Zdrželo se: 5 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. Diskuse

Příchod: Mgr. Vladimír Soukop - 17:28 hodin.

Od této chvíle přítomno 14 členů zastupitelstva města.

Ing. Ivan Charvát - dotaz na kino Jas, jestli již existuje aktuální představa co s tím dál, a dále dotaz
na pronájem Sportbaru, který dnes schválila rada města.

Bc. Michal  Boudný - k tomuto tématu si  Vás dovoluji  pozvat 25. 11. 2019 od 16:00 hodin na
pracovní schůzi zastupitelů. Co se týče Sportbaru, žádná aktivita tam neprobíhá. Víme, že tam
restaurační zařízení v budoucnu nebudou. Byl schválen pronájem zapsanému spolku. Bude tam
sportoviště.

Ing. Ivan Charvát - nájemné tedy za 1 Kč a náklady si budou hradit oni?

Bc. Michal Boudný - ano.



Ing. arch. Dušan Jakoubek - je tam časové omezení?

Bc. Michal Boudný - smlouva s tříměsíční výpovědní lhůtou.

Ing. Ivan Charvát - jménem O. P. S. Mohyla Míru - Austerlitz bych si Vás dovolil pozvat na koncert,
který proběhne ve čtvrtek 28. 11. 2019 v historickém sálu zámku.

Bc.  Michal  Boudný  -  do  Vašich  schránek  Vám  taktéž  byly  rozeslány  pozvánky  na  letošní
Vzpomínkové akce.

Mgr. Přemysl Jeřábek - existuje pracovní skupina k SC Bonaparte?

Bc. Michal Boudný - tato problematika by se měla probrat na pracovní schůzce zastupitelů dne 25.
11. 2019.

Mgr.  Přemysl  Jeřábek  se  dále  dotázal  proč  zápisy  ze  schůzí  rady  města  nedostávají  všichni
zastupitelé?

Mgr. Bohuslav Fiala - zápisy rady města jsou v souladu se zákonem a jednacím řádem uloženy na
sekretariátě tajemníka k nahlédnutí členům zastupitelstva města. Pokud mají členové zastupitelstva
města zájem (dotaz do pléna, jednomyslný souhlas) budeme od dnešního dne zápisy rady města
posílat e-mailem všem členům zastupitelstva města.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

12. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast a ukončil 9. zasedání zastupitelstva města v 17:32
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:



Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:

Vendula Andrlová
členka ZM

Mgr. Přemysl Jeřábek
člen ZM


